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Nr. 9 – 2021 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

Hærvejsskolen 

Torsdag den 18.11.21  

kl. 17.15-19.45 

I PM2 

 

 

 
Afbud: Lasse, Christian og Tina, eleverne er på lejrskole 

Afbud næste møde:  

Fraværende:  

Sang: Sang udgår i nogle måneder p.g.a. Corona 

Sang næste møde:  

  

Referat:  

  

  

74/21  

Godkendelse af referat fra skolebe-

styrelsesmødet den 13.10.2021.     

 

Godkendt 

Ordstyrer 5 min  

  

  

75/21  

Meddelelser fra:                  

a) Eleverne Ingenting 

b) Ledelsen SFO:  

- Er godt i gang med at bruge statsmidlerne på sociale 

arrangementer, 20 år gamle spil er blevet fornyet, ture 

ud af huset, nye cykler og fliser.  

- Nye covid regler har ødelagt et julearrangement med 

plejehjemmets beboere. Og vi skal have kigget på 

juletræsfesterne. 

BHV kl.: Der er en del møder i børnehaven omkring 

børn, der skal starte til næste år. 

 - I marts måned skal der være overleveringsmøder. 

Mini SFO: Har haft en super fed fredag.  

Udskolingen:  

- Langtidssygemeldt er på vej tilbage. 

- God lejrskole, de kommer hjem i morgen. 

- Emneuge 47 er aflyst 

- Lederudviklingssamtale hos Pernille 

Mellemtrinnet: 

- Opstart af MUS 

- Juleklippedag er ændret. 

- 2 nye elever 

Indskolingen; 

- En langtidssyg og en deltid syg 
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- SEI er kommet i gang i 1. årgang. Alt skal godkendes 

af forældrene før projektet, kan gå i gang. Positive 

tilkendegivelser fra lærerne. 

- 1 ny elev i 3c 

- Juleklippedag i indskolingen er ramt pga. Covid. 

- Vi er udfordret på legepladsen, der er meget smadret. 

Pernille: 

- Vi har aflyst uge 47 på grund af Covid. 

- Lørdag kom der en melding om, at restriktionerne 

træder i kraft igen. 

- Vi har siden efterårsferien haft 6 syge med Covid. Alle 

er smittet andre steder end på skolen. Vi har valgt den 

milde model med at samle børnene årgangsvis, da vi 

ikke har flere smittede. 

- Insidenstallet for Rise sogn er stigende. 

- Vi er ved at gennemføre lokal revisitering af vores 

specialklassebørn. 

 15 min  

  

  

76/21  

Orientering fra:  

a) Medarbejderrepræsentanter IMC. -Vi fik en umiddelbar reaktion fra børnene da der 

kom nye restriktioner: Så går vi bare hjem. 

CA: Vi vandt Edison. Vi har vundet 1,2 og 4 pladsen. 

En lille energisparer. Finalen er torsdag i næste uge. 

- Visionsdag var super god. Tak for den. 

- Stor forståelse for, at vi har udskudt emneuge til uge 

13. 

- AMR har været på konference. Gode ideer til en ja tak 

hverdag. 

 

b) Forældrevalgte Thomas. Forældre har henvendt sig til Thomas, da de 

er bekymret for, om skolen skal lukke ned p.g.a. 

Corona. Det gør den ikke, og der skal meget til før den 

gør, siger Pernille. 

 

c) Formanden Visionsarrangement. Super spændende at være en del 

af det. 

 

10 min  

  

  

77/21  

Udkast til Forandringsmodel og 

Virksomhedsplan 

Gennemgang af forandringsmodellen.  

Ekstra mål Visions/værdier. 

1. udgave afleverede vi 1. nov. Vi har fået den tilbage 

med kommentar fra forvaltningen. Vi har fokus på 

tyskundervisningen mål 2. Vores trivsel er stigende Mål 

4. 

SB arbejder med trivsel i årshjulet og på møderne. 

Gennemgang af trivselsmåling.  

Vores mål er, hvordan kan vi i det kommende år, 

fremme trivslen.  

Vi spørger ind til eleverne og medarbejderenes trivsel.  
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- Institutionsaftalen. 

Undervisningsdelen har fået 4,5 mil mere. 

Bygningsdriften er blevet 1 mil mindre. Segregerede 

elever udgift 2,4 mil. Specialklasse 1 mil mindre. SFO ½ 

mil mindre, idet inklusionsmidlerne er flyttet over til 

skolen. Vi får 45 mil i det hele. 

Vi forventer ikke at få et underskud næste år. 

Skolebyggeriet er ikke afsluttet endnu. Hvis der er 

penge over, så skal de gå til udeområderne.  

Pernille 20 minutter  

(Bilag eftersendes)  

  

  

78/21  

Det årlige forældremøde 26.10. 

Evaluering og opsamling på aftaler. 

44 tilmeldte, 11 kom. 8 meldte sig til støtteforeningen. 

Nogen af dem kan noget med fondssøgning,  

- 2 vil gerne stille op til skolebestyrelsen. 

- God årsberetning. 

- Tina, SFO gav gode eksempler for udeområdet. 

Vi sætter det på dagsordenen i foråret, så der er god tid 

til at planlægge kommende møde. 

Forslag børneindslag, det tiltrækker flere deltagere. 

 

Jørgen 10 minutter  

  

  

79/21  

Evaluering af visionsarbejdet 5 grupper, hvordan ser 1. skoledag ud i 2030. 

Grupperne havde næsten ens forestillinger om dagen. 

Pernille tager rundt i alle afdelingerne og fremlægger 

visionen.  

Pernille 10 minutter  

  

  

Pause med spisning 

10 minutter 

Tak for mad 

  

  

80/21  

Revidering af mediepolitik og 

mobiltelefonpolitik. Der er forslag om at 

sammenflette de to politikker til en 

politik. 

Gennemgang af den nye mediepolitik. 

Pernille skriver til forældrene på skolebestyrelsens 

vegne. 

Tages med i MED. 

(Bilag eftersendes)  

Pernille 10 minutter  

  

  

81/21  

Revidering af ”Princip for alternative og 

udadvendte aktiviteter i skoletiden” 

Gennemgang af Pernille. 2. afsnit slettes 

(Bilag eftersendes)  

Pernille 20 minutter  
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82/21  

Drøftelse af princip for tilsyn med 

eleverne på Hærvejsskolen.  

Ønske fra udskolingen om, at det kun 

bliver 9. årgang, der må forlade 

matriklen i det store frikvarter. 

Eleverne og forældrene skal tage stilling til om eleverne 

må gå ned i byen. De skal skrive under på tilladelsen. 

Elevrådet synes, at det er fint, at 8. årgang får lov til at 

deltage i udgangstilladelsen. Men går det ikke, bakker 

elevrådet op om, at tilladelsen kan trækkes tilbage. 

Lærerne er i gang med at indhente tilladelserne. 

 

Princip for tilsyn 

med eleverne på Hærvejsskolen 2021.doc
 

 

Anette 10 minutter  

  

  

83/21  

Julegave til medarbejderne Udvalg Jørgen, Thomas og Randi 

Jørgen 10 minutter  

  

  

84/21  

Valg til skolebestyrelsen Vi har 2 nye kandidater og mangler 2 stk.  

Jørgen 10 minutter  

  

  

85/21  

Evt. SB reviderede princip for klassedannelse i september. 

MED ønsker at genoptage punktet, da vi ønsker at 6. kl 

fortætter i 7 kl. og at de nye fra Hovslund kommer i 

samme klasse. 

PR skal huske at kontakte fondsøgningsudvalget, da der 

skal søges i år. 

10 minutter  

  

  

 Punkter til senere møder: 

Orientering og drøftelse af SFO. Hvordan gør vi reklame 

for vores SFO? 

Revision af principper – hver gang når vi kan nå det. 

Princip for undervisningens organisering. 

Princip for Skole-hjem-samarbejde. 

Princip for indsamlinger og sponsorater. 

Værdiregelsæt 

Årshjul er vedhæftet:  

Bilag: 

Årshjul 2021.docx

 
 


